

## Waste Electrical & Electronic Equipment Directive

The WEEE Directive (2002/96/EC) applies to all electrical or electronic equipment within the European Union and ensures appropriate disposal of such waste within European countries.



This symbol on the product, its packaging or components of the product indicates that this product should not be treated as normal household waste. Instead, it must be handed over to a collection point for the recycling of electrical and electronic equipment.

By contributing to the correct disposal of this product, you protect the environment and the health of your fellow human beings. The environment and health are endangered by incorrect disposal. Material recycling helps to reduce the consumption of raw materials.

For more information on recycling this product, please contact your local government, municipal waste disposal office or the company where you purchased it.

## Richtlinie für Elektro- und Elektronik-Altgeräte

Die WEEE-Richtlinie (2002/96/EG) gilt für alle gebrauchten Elektro- und Elektronikgeräte innerhalb der Europäischen Union und gewährleistet eine sachgerechte Entsorgung dieser Abfälle in den europäischen Ländern.



Dieses Symbol auf dem Produkt, seiner Verpackung oder auf Komponenten des Produkts weist darauf hin, dass dieses Produkt nicht als normaler Haushaltsabfall zu behandeln ist. Es ist stattdessen an einer Annahmestelle für Recycling von elektrischen und elektronischen Geräten abzugeben.

Durch Ihren Beitrag zum korrekten Entsorgen dieses Produkts schützen Sie die Umwelt und die Gesundheit Ihrer Mitmenschen. Umwelt und Gesundheit werden durch falsches Entsorgen gefährdet. Materialrecycling hilft, den Verbrauch von Rohstoffen zu verringern.

Weitere Informationen zum Recycling dieses Produkts erhalten Sie bei Ihrer Gemeindeverwaltung, den kommunalen Entsorgungsbetrieben oder bei der Firma, in der Sie das Produkt gekauft haben.